
 

Protokół 

z obrad Komisji wspólna Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

z dnia 29 stycznia 2018 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 15:00 

Zakończenie obrad – godz. 17:30 

 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński. 

W Komisji uczestniczył: Wójt Gminy Trąbki Wielkie oraz Pani Patrycja Jereczek – Kierownik 

Zespołu Oświaty. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności poinformował, że cały skład radnych jest 

obecny 

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 Radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

• Omówienie materiałów XLVII sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił proponowany porządek najbliższej Sesji Rady Gminy. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z XLIV i XLV zwyczajnej sesji oraz XLVI nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - 

referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na rok 2018- referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2018 roku Powiatowi Gdańskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej w celu realizacji zadania pn. „Opracowanie i wydanie 



 

publikacji pn. „Pruszcz-miasto i powiat w latach II wojny światowej 1939-1945 na terenach 

powiatu w okresie II Wojny Światowej” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Trąbki Wielkie na 2018 rok. – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady 

Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Trąbki 

Wielkie na 2018 rok - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie publicznych przedszkolach i 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów oraz określenia ich wartości punktowej w 

postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych 

prowadzonych w szkołach podstawowych dla których organem prowadzącym jest gmina 

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania stypendium Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 

wyniki w nauce dla uczniów szkół podstawowych na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia oświatowych jednostek budżetowych gromadzących 

dochody na wydzielonym rachunku – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wystąpienia sołtysów. 

15. Wolne wnioski.   

Kolejno przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów proponowanego porządku sesji.  

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały 

odczytując treść uzasadnienia do uchwały. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – nawiązał do zwiększonego planu na budowę sieci gazowej w 

budynkach: OSP, GOZ, GOKSiR i Urzędzie Gminy Trąbki Wielkie podając, że jest to na razie proces 

przygotowania inwestycji. Do połowy roku Gmina ma czas do podpisania umowy. Połowa 2019r. jest 

końcowym terminem. Największym kosztem będzie zamontowanie pieca gazowego w Urzędzie 

Gminy. Trudno dzisiaj określić jaki to będzie wydatek. Będzie to najprawdopodobniej koszt rzędu 

200 tys. zł. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał o punkt 7 i 8 uzasadnienia do w/w uchwały – zapytał,  czy 

jest to realizacja dwóch odrębnych projektów? 



 

Wójt Gminy – poinformował, że jest to realizacja jednego, wspólnego projektu. 

Wywiązała się dyskusja w sprawie wyjaśnienia różnic „punktów przedszkolnych” a „oddziałów 

przedszkoli”.  

Powyższe wątpliwości wyjaśniła Pani Patrycja Jereczek Kierownik Wydziału Oświaty podając, że 

zmieniły się przepisy oświatowe i obecnie 3, 4 i 5 latki mogą być już teraz w oddziale przedszkolny. 

Do 2022 r Gmina musi wszystkie oddziały przedszkolne dostosować do standardów przedszkolnych. 

Obecny oddział przedszkolny w Czerniewie, zgodnie z nowymi przepisami, możemy już 

dostosowywać do punktu przedszkolnego. 

Przewodniczący Rady Gminy – reasumując powyższą dyskusję podał, że wszystko idzie w kierunku 

takim, że oddziały przedszkolne będą wygasały i powstaną przedszkola. 

Pani Patrycja Jereczek  – poinformowała, że taki. Dodatkowo podała, że Gmina otrzymała subwencję  

ponad 4 tys. zł. dla dziecka w wieku 6 lat przebywających w przedszkolu. Jeżeli chodzi o bieżący 

rok, to rodzice nie ponoszą żadnych kosztów za opiekę przedszkolną, ponieważ dziecko bierze udział 

w projekcie i płacą tylko 7 zł miesięcznie za wyżywienie. 

Radny Jan Selka – zapytał, co jeżeli w naszych punktach przedszkolnych będą miejsca a rodzic będzie 

woził dziecko do przedszkola do innej gminy. 

Pani Patrycja Jereczek  – podała, że jeżeli dziecko chodzi już długo do przedszkola na terenie innej 

gminy, to ma prawo kontynuować w  tym przedszkolu opiekę. Natomiast dzieci, które mają dopiero 

zostać przyjęte  do przedszkola na terenie innej gminy po raz pierwszy a na terenie naszej gminy jest 

miejsce w przedszkolu, to rodzica zadaniem jest zapewnienie dojazdu. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 

- referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – objaśniła zmiany odczytując zaktualizowane w projekcie 

uchwały dane dotyczące wielkości dochodów i wydatków budżetowych oraz zaktualizowane 

informacje uzupełniające o wybranych rodzajach dochodów i wydatkach budżetowych. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie publicznych przedszkolach i 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy. 

Pani Patrycja Jereczek – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podała, że zmiana musi 

nastąpić, ponieważ weszły nowe przepisy o finansowaniu zadań oświatowych. Nadal obowiązuje        

1 zł. dla dzieci, a dzieci 6 letnie są z tej opłaty zwolnione. Na drugie dziecko, które korzysta z 

wychowania przedszkolnego rodzic płaci 50% stawki. 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów oraz określenia ich wartości punktowej 



 

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych 

prowadzonych w szkołach podstawowych dla których organem prowadzącym jest gmina 

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

Pani Patrycja Jereczek – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały podając, że  po konsultacji 

z poszczególnymi  dyrektorami naniesione zostały zmiany. Podała, że na terenie gminy jest obecnie  

33 dzieci w wieku 6 lat  i dla takiej liczby będzie dokonywana rekrutacja. Podkreśliła, że w związku 

z zaistniałymi problemami z którymi napotkano się podczas  rekrutacji, która odbyła się w ubiegłym 

roku zostały doprecyzowane kryteria. Przedstawiła Radnym zmiany dotyczące sprecyzowanych 

kryteriów. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Przewodniczącej Komisji KOSiZ Pani Anny Stosio z 

zapytaniem, czy komisja pracowała nad tą jak i pozostałymi uchwałami oświatowymi, które są w 

porządku obrad. 

Radna Anna Stosio – podała, że nie i nie ma potrzeby, aby jeszcze raz analizować kryteria, które są 

przygotowane w oparciu o uwzględnione problemy jakie Gmina napotkała w ubiegłym roku w 

postępowaniu rekrutacyjnym. Kolejno zapytała, czy członkowie komisji KOSiZ akceptują uchwały 

dotyczące oświaty zawarte w proponowanym  porządku obrad. 

Członkowie komisji jednogłośnie poparli i akceptują projekty przygotowanych uchwał. 

 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania stypendium Wójta Gminy Trąbki Wielkie 

za wyniki w nauce dla uczniów szkół podstawowych na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

Pani Patrycja Jereczek – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podała, że jest 

wprowadzona duża rewolucja w porównaniu do poprzednich zasad. Kolejno przedstawiła wszystkie 

zmiany przyznawania stypendium Wójta Gminy. 

Pani Anna Stosio – zwróciła uwagę, że przy tak przygotowanym regulaminie oceny celujące będą 

pokrywały się ze średnią, w związku z czym zaproponowała, aby wykreślić w paragrafie 2 ustęp 2 

punkt 2 podpunkt a). 

 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja. W trakcie dyskusji wyłoniły się wątpliwości, co do 

nowych kryteriów naliczania punktacji. Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby projekt tej 

uchwały Komisja Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia przeanalizowała jeszcze raz, przed sesją Rady 

Gminy. 

Radny Marek Czerwiński – zwrócił uwagę, że udział w konkursach i olimpiadach jest dobrowolny, 

nieprzymusowy i dlatego proponuje dołożyć takiemu uczniowi do stypendium kwotę ok. 50 – 100 zł 

za udział w konkursie, a nie liczyć za to dodatkowych punktów do stypendium. 

 



 

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie której Wójt Gminy zwrócił uwagę, że jeżeli 

stypendium jest przyznawane za naukę, to nie powinny być brane pod uwagę konkursy. Zdania 

Radnych w tym zakresie były podzielone. Ustalono, że w dniu jutrzejszym, godzinę przed sesją 

komisja KOSiZ jeszcze raz przeanalizuje regulamin i przedstawi to na sesji Rady Gminy. 

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia oświatowych jednostek budżetowych 

gromadzących dochody na wydzielonym rachunku – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

Pani Patrycja Jereczek – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały informując, że następuje 

zmiana ponieważ zmieniła się reforma oświatowa i nie ma już Gimnazjów. 

 

Ad 5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na rok 2018- referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zaznaczył, że nie będzie to ostateczna 

zmiana głównej uchwały ponieważ zmienia się ustawa i to już nie Gmina a Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie (PGW WP) będzie akceptować i ustalać taryfy za wodę. 

Radny Jan Selka – zapytał z jakiego tytułu są naliczane te odsetki przy wystawianej fakturze za wodę.  

Radny Ryszard Budzyński – poinformował, że odsetki naliczane są przez system za nie opłacenie 

poprzedniej faktury w terminie. Termin do uregulowania należności za wodę jest 14 dniowy od 

wystawienia faktury. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2018 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej w celu realizacji zadania pn. „Opracowanie i wydanie 

publikacji pn. „Pruszcz-miasto i powiat w latach II wojny światowej 1939-1945 na terenach 

powiatu w okresie II Wojny Światowej” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że będzie to 

opracowanie naukowe na temat II wojny światowej na terenie Powiatu Gdańskiego. Opracowanie to  

będzie również przekazane do Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Trąbki Wielkie na 2018 rok. – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady 

Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Kolejno oddał głos 

Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Radnemu Markowi Czerwińskiemu celem przeczytania 

rocznego planu komisji. 

 



 

Radny Marek Czerwiński – odczytał proponowany roczny plan pracy komisji. Zapytał o propozycje 

Rady Gminy co do umieszczenia w rocznym planie pracy komisji rewizyjnym przeprowadzenia 

dodatkowych kontroli. 

Rada Gminy nie zgłosiła dodatkowych propozycji kontroli.  

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy 

Trąbki Wielkie na 2018 rok - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Kolejno 

poinformował, że jest jeszcze jeden projekt uchwały, który nie jest uwzględniony w porządku sesji 

tj. uchwała w sprawie zmiany Porozumienia Międzygminnego z Gminą Miejską Tczew w sprawie 

powierzenia Gminie Miejskiej Tczew wykonywania zadania własnego Gminy Trąbki Wielkie w 

zakresie utrzymywania składowisk i unieszkodliwiania odpadów, zwrócił się do Wójta Gminy z 

prośbą o uzasadnienie potrzeby wprowadzenia projektu uchwały do porządku sesji Rady Gminy.  

 

Wójt Gminy – poinformował, że jest to kontynuacja porozumienia,  które Gmina miała do tej pory. 

Podjęcie tej uchwały nie skutkuje dodatkowymi kosztami dla Gminy, a jest to tylko wydłużenie 

terminu dalszej współpracy Gminy Miejskiej Tczew z Gminą Trąbki Wielkie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za czynny udział i zakończył na tym 

posiedzenie komisji.    

 

 

 

 

Sporządziła         Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Czyż                       Zbigniew Leszczyński 

 

  


